
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Június-2án: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester úr meghívására Szentesre látogattam. Kiss Csaba István alpolgármester úrral, 

valamint Dr. Dobos András úrral (állatorvosi szemspecialista, címzetes egyetemi tanár) az ügyben folytattunk 

eszmecserét, hogy milyen feltételek mellett lehet a kedvtelésből tartott kisállatok részére hétvégi orvosi ügyeletet 

létrehozni és működtetni. 

 

Június 3-án: 

 

Fogadóórát tartottam. 

 

Június 4-én: 

 

A Nemzeti Összetartozás Napján városi műsor keretében emlélkeztünk meg a szégyenteljes trianoni békediktátum, 

a "békeszerződés" aláírásáról és az azt követő, nemzetünket súlytó eseményekről. Ezt követően került sor a 

Trianon estre, Dezső Dóra és Szűcs Miklós előadásában, valamint megtekinthettük Szabó Tamás, a 

Kunszentmártoni Gyűjtőklub vezetőjének kiállítását. 

 

Június 5-én: 

 

Részt vettem a XV. Vásártéri Tarhonyafőző Versenyen. Gratulálok a Vásártéri Közösség szervező munkájához! 

Ezzel párhuzamosan került sor az érparti Kálvária avató ünnepségére. Köszönöm Veres István tanácsnok úr 

áldozatos munkáját, valamint mindenkinek, aki anyagilag, vagy egyéb módon járult hozzá a Kálvária 

újjászületéséhez! 

Június 7-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Képviseltem önkormányzatunkat dr. Sári László és Sári Lászlóné temetésén. 

Június 8-án: 

Megbeszélést tartottunk a Future Service Kft. Képviselőivel az Idősek Klubja felújítása kapcsán. 

Június 11-13-ig: 

Birtalan Sándor polgármester úr meghívására látogatást tettünk Csíkszentmártonban, ahol a “...sírjuk felett száz 

virág...” című dokumentumfilmjének erdélyi ősbemutatóján vettünk részt, valamint köszöntöttük Gergely András 

egykori polgármestert, aki Díszpolgári címet kapott. 

Június 14-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 



Június 15-én: 

Részt vettem az összes bizottsági ülésen. 

Fogadtam Kiss Jenőt, aki testépítés sportágban pályafutása során alkalommal volt országos junior, illetve felnőtt 

magyar bajnok, illetve 1991-ben negyedik helyezést ért el a Junior Világbajnokságon, 1996-ban pedig megnyerte 

az IFBB Amatőr Világbajnokságot. 

Június 16-án: 

90. Születésnapja alkalmából köszöntöttem Kriszt Lajosnét, született Paulai Mária Hortenziát. 

Részt vettem „A korong virágai. Bozsik Kálmán fazekasmester kerámiaöröksége” című időszaki kiállítás 

megnyitóján a Helytörténeti Múzeumban. 

Június 17-én: 

Soron kívüli Képviselő-testületi ülést tartottunk. 

 

Kunszentmárton, 2021. június 17. 

 

 

      Wenner-Várkonyi Attila 

              polgármester 

 

 

 


